
Referat fra 

MØDE FTU-Bestyrelsesmøde,august 
DAGSORDEN: Kai Holm 

MØDEREFERATNR.: BS – møde nr. 4- 2018 

MØDEDATO &TID: Mandag den 13.august kl. 17 – 22 

MØDESTED: Stibs tennisbaner, Øster alle 10 Strib 

MØDEDELTAGERE: Michael Grube MG, Harry BreuerHB, Kim BirkKB, Karl Kr. HansenKKH, Christine 
JobCJ, Kai HolmKH 

AFBUD: ingen 

MØDELEDER: Kai Holm 

REFERENT: Karl Kr. Hansen (KKH) 

 
Seneste referat nr. 3- 2018 er godkendt pr. mail. 

 

Kl. 17-18.30 intern tennisturnering, Michael/Karl, Kim, Christina og Harry/Kai.  

  
Behandling af sager 

 

Den fynske holdturnering. 

Vi skal evaluere turnering meget tæt. Færre hold. Hvad gør vi. Lokale seniorstævner en mulighed 

 

Individuelle FM’er udendørs, junior, senior, veteran. Evaluering. MG, KB, KH  

Alle tre FM forløb helt tilfredsstillende. 

Fra og med i år modtager den turneringsansvarlige/referee 500 pr. dag, max 1.500. Bilag fremsendes til 

kassererenKKH 

 

Skumtennis event. HB 

Der har været holdt møde om et kommende DM. Arrangeres gerne på Sydfyn over 2 dage med ialt 144 

deltagere. Forventet ultiomo 2019. 

Sønke og HB holder snarest møde om den kommende skumtennissæson 

 

Kvinde-tennis-tour. CJ 

Kører på skinner. Forskellige stævnemuligheder. Simonn Verner deltager i næste stævne i Faaborg. 

Fortsætter til vintersæsonen 

 

Padeltennis. Hvor langt er vi på Fyn? 

V. Skerninge 

Rudkøbing 

Tåsinge den 21.08. CJ deltager 
 

FTU –kåringsdag den 29. sep. Hvor?   

Afholdes i Marienlyst Centret. Samtidig en lille højtidelighed om, at FTU og de odensianske klubber 

overtager driften. Selve arrangementet ligger hos KH og MG 

 

 

 

 



Samarbejdsmøde med klubberne tirsdag den 2. oktober 

Mulige emner: 

Evaluering 

Andre succeshistorier fra klubber. Tenniscamp i Strib. Gul-grøn-rød i Nr. Broby/Brobyværk. 

Teniscamp for voksne i Kerteminde. Kvinde-tennis-tour 

 

 

Indendørs. Marienlyst. FTU-arr. FM’er 

Sæsonen starter medio september. Brev ud til alle klubber. 

Samme aftaler for FTU om betaling for stævner som tidligere 

 

Visionen for FTU i de kommende to år. (MG et bud efter vores sidste møde) 

MGA kom med oplæg. Visionen er fremskrevet til 2022 

Lægges ud på hjemmesiden som et oplæg . 

 

.  

Orientering: 

 

Økonomi KKH 

God økonomi. Kontingent er indgået i næsten fuldt omfang. 

 

Marienlyst Tenniscenter. KH 

Aftalerne underskrives i næste uge. 

Bestyrelsen består af 5 personer. 

 

DTF. Wimbledon.  

CJ, KB og HB har fået købt billetter og havde en dejlig dag på anlægget. 

 

DTF veteraner. DM individuelt til . Svendborg.  

 

Veteranhold DM til -TCO? 

 

Eventuelt 

MG opfordrede DTF at der fremover bliver lagt flere pointsgivende stævner til Fyn og Jylland. P.t. 

ligger næsten samtlige stævner på Sjælland. Det skal laves om!!! 
 

Næste møde mandag den 17.09. kl. 19 i Fruens Bøge     


